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内容概要

　　本书收录了国外最具代表性、最有影响力的演讲稿32篇。
这些演讲稿中英文对照，每篇稿子后面都盘点了热词，罗列了英文佳句以及英语短语。

 阅读本书，不仅能帮助你提高英语阅读水平，还能给予你鼓舞力量。
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章节摘录

　　But there is something that I must say to my people, who stand on the warm threshold which leads into the
palace of justice: In the process of gaining our rightful place, we must not be guilty of wrongful deeds. Let us not
seek to satisfy our thirst for freedom by drinking from the cup of bitterness and hatred. We must forever conduct
our struggle on the high plane of dignity and discipline. We must not allow our creative protest to degenerate into
physical violence. Again and again, we must rise to the majestic heights of meeting physical force with soul force.　
　The marvelous new militancy which has engulfed the Negro community must not lead us to a distrust of all
white people, for many of our white brothers, as evidenced by their presence here today, have come to realize that
their destiny is tied up with our destiny. And they have come to realize that their freedom is inextricably bound to
our freedom. We cannot walk alone.　　And as we walk, we must make the pledge that we shall always march
ahead. We cannot turn back. There are those who are asking the devotees of civil rights,“When will you be
satisfied？
”　　We can never be satisfied as long as the Negro is the victim of the unspeakable horrors of police brutality.　
　We can never be satisfied as long as our bodies, heavy with the fatigue of travel, cannot gain lodging in the motels
of the highways and the hotels of the cities.
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编辑推荐

　　原汁原味品读英文佳作，持之以恒定当日有所获　　学英语--趣味性更强　　内文篇全都取自国
外最经典、流行的读本，中英双浯，激发阅读兴趣，更好地提升阅读能力；　　学英语--更有章可循
　　每篇文章附词汇、句型等语法练习，用最短的时间就能完成知识的复习与巩固，提升语法能力；
　　学英语--记忆更轻松　　《天天读点好英文：演讲卷》遵循语言的自然规律，在每篇之后摘录出
佳句，更具感染力，在轻松记忆的同时，更能获得人性的熏陶。
　　大声诵读吧。
品味语言的馨香，感悟人性的光芒，获得高水平的英语能力！
　　今天，我有一个梦想！
　　我梦想有一天，亚拉巴马州能够有所转变，尽管该州州长现在仍大放厥词，强调说要对联邦法令
提出异议并拒绝执行，但总有一天，那里的黑人儿童将会与白人儿童如兄弟姐妹般携手并进。
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